
 

 

 Mål for rotaryåret 2009-2010. 
-Videreføre klubbens positive trend 
-Opprettholde medlemstallet og få medlemmer med dårlig fremmøte til å bestemme 
seg om de fortsatt ønsker medlemskap. 
-Arbeide med klubbens prosjekter 
 
Styremøter: 
Har stort sett blitt avholdt første mandag i måneden kl 18.30-20.00, til sammen 8 
styremøter 
 
Klubbmøter: 
Avholdt på Eidsgaard Hotel mandager kl 20.00-21.00 når ikke annet er avtalt. 
 
Guvernørbesøk: 
Distriktsguvernør Per Olav Stenseth besøkte klubben 23.november og ga inspirasjon 
til klubbens videre arbeide og vi fikk inntrykk av å være en av de godt drevne 
klubbene i distriktet. 
 
Distriktsaktiviteter: 
Vi startet Rotaryåret med en PR-stand på Hallingmarken sammen med de tre andre 
klubbene i dalen først i juli. Ellers har det ikke vært noen større felles arrangement, 
noe på grunn av at AG ikke var bosatt i dalen og det ble vanskelig å få det til å passe 
med møter. 
 
PETS: 
Presidenten deltok på PETS 14.mars i forkant av Rotaryåret på Haugestad i Lier og 
innkommende president Reidar Sviggum deltok på PETS 13.mars 2010 på 
Sundvollen. 
 
Distriktskonferansen. 
Ble avholdt på First Ambassadeur Hotel i Drammen 19-20.september der presidenten 
deltok. 
 
Distriktsamling. 
Denne ble arrangert på Sundvollen Hotell 14.mars der Reidar Sviggum og Kai 
Hansen deltok 
 
Intervalley-måter: 
Bortsett fra felles stand på Hallingmarken har vi kun hatt den årlige 
skytekonkurransen mot Nesbyen Rotary Klubb. Denne var på Trytetjern på Nesbyen 
og Gol vant som vanlig, denne gangen med 905 mot 837 poeng for de 10 tellende 
skytterne. 
 
Styret i Gol Rotary Klubb for Rotary-året 2009-2010: 
President   Ove Thorshaug 
Visepresident   Guttorm Frøysok 
Innkommende president Reidar Sviggum 
Sekretær   Mai Britt Grøv 
Kasserer   Ola Husum Smebye 
Medlemsskap   Olav Opheim 



 

 

Service - Prosjekter  Guttorm Frøysok 
PR - Kommunikasjon  Håkon Bøygaard 
The Rotary Foundation Einar Sillerud 
Klubbadministrasjon  Svein Storla 
Andre oppgaver: 
Revisor   Jan Ove Wøllo 
Arkivar   Gunnar B Gulliksen 
CYEO    Reidar Sviggum 
IT-ansvarlig   Håkon Bøygaard 
Valgkomite   Mildrid Nesheim 
    Birger Rustberggard 
    Guttorm Frøysok 
 
Klubbens arbeid i rotaryåret. 
Medlemsskap 
Det ble tatt kontakt med medlemmer som sjelden eller aldri møtte på klubbens møter 
og aktiviteter. Ett medlem meldte seg ut, ett medlem har fått møtefri på grunn av alder 
og antall år som medlem tilsier det. De andre har blitt flinkere til å møte. Ett medlem 
meldte seg ut av personlige grunner. Ingen nye medlemmer ble tatt opp i rotaryåret. 
 
Yrkeskomiteen 
-Det har vært bedriftsbesøk på Torpomoen. 
-Klubben hadde en deltaker på RYLA-seminaret på Sundvollen der Andreas Nibstad 
deltok og han hadde foredrag om seminaret etterpå. Han hadde hatt en 
kjempeopplevelse og skrøt veldig av opplegget. 
 
Samfunnskomiteen 
Prosjektet med Rusinfo videreføres og det blir årlig delt ut info-folder til 7.klasse og 
9.klasse i Gol og Hemsedal. Mildrid har restopplaget av brosjyren. 
 
Dugnader: 
-Videreføring av skogrydding og vedproduksjon ved Gol Helsetun 
-Blomsterplanting ved omsorgsboligene 
-Raking i sentrumsparken 
-Tatt inn og satt ut benkene langs runden Heslasvingen, Hemsedalsvegen, Spildra, 
Steinmoen. Benkene ble beiset før utsettelse våren 2010. 
 
Foredrag: 
-To møter med kommunal info med Lornts Letnes og Hege Mørk 
-Interkommunalt arbeid med ordfører Olaug Granli 
-Info om Hallingmoprosjektet ved Mona Domaas Wibe og Thomas Bloin 
Johannessen 
-Gol Bondelag ved Per Liahagen og Wilhelm Stake. 
-Krisesenteret for Hallingdal ved Helene Sagabråten 
 
PR og kommunikasjon 
Det skrives møtereferat jevnlig når det er noe spennende og Håkon Bøygaard sørger 
for at vi har en av de beste og mest oppdaterte hjemmesidene i distriktet. Vi Hadde 
innlegg i Hallingdølen og Rotary Norden om de 11 Roundtrip ungdommene som 
besøkte oss i august 2009. 



 

 

 
The Rotary Foundation 
Vi oppfordrer så mange som mulig av medlemmene til å betale et månedlig beløp på 
minimum kr 50.- med autogiro. Beløp over kr 500.- i året er også fradragsberettiget så 
staten betaler altså 28% av tilskuddet. Vi er av de bedre klubbene i distriktet på dette. 
 
Internasjonal komite. 
Foredarg med Jagiti Vihara fra India (Ola Skaga) 
Foredrag om ungdomsutveksling ved Jan Haraldset 
 
Utvekslingsstudent. 
Vi har hatt besøk av Braulio M. Ramirez Zavola fra Mexico dette rotaryåret. Gutten 
virket positiv og grei, men han kom nok til Norge med det formål å få seg et friår, noe 
de tre vertsfamiliene og CYEO Reidar Sviggum fikk føle på kroppen. Det var nok 
bare så vidt Braulio ikke ble hjemsendt underveis. Han var best på aktivitetene 
utenom skolen og snøbrett ble han i alle fall god på. Rotary har nok en jobb med å 
velge ut de riktige personene som de sender ut. Vi sendte ut Torunn Golberg til 
Argentina og hun hadde hatt en kjempeopplevelse selv om klima og forholdene var 
helt forskjellig fra Norge.  
 
RoundTrip. 
11 ungdommer under 20 år fra Europa og Australia besøkte oss i august der de delvis 
bodde hos vertsfamilier og på Røde Kors Hytta på Kamben. Temaet for besøket her 
var fjelltur og vi var heldig med været. Flere fine fjellturer og besøk på Lauvsjøstølen 
med kanopadling og stølskost slo an. Dessuten var det grilling i lavvo på Storefjell 
med omvisning inne etterpå og sightseeing i Gol med Tropicanabesøk. Alle fikk et 
fint skjold som Gunnar Gulliksen hadde laget som et minne fra turen, noe de satte pris 
på. 
 
Klubbadministrasjon. 
Programkomiteen har gjort en flott innsats med varierte og spennende programmer på 
møtene. Det hender noe skjærer seg, men da har vi stort sett fått til en god løsning 
uansett. 
Klubben har hatt 3 møtefrie uker sist i juli og ett i romjula. 
 
Kameratskap 
Klubben har tradisjon for mange sosiale aktiviteter og vi har som vanlig hatt: 
-Stølsbesøk med ledagere, denne gangen på Fagerdalen støl med omvisning på den 
nye Stolsvassdammen samtidig. 
-Rakfiskaften med ledsagere på Eidsgaard 
-Julemiddag på Eidsgaard 
-2 peismøter 
-1 spisemøte 
-Torskeaften med ledsagere først i mars på Eidsgaard 
-Grillfest med ledsagere og presidentskifte på Eidsgaard. 
 
Kunstlotteri 
Klubben har også i år avholdt kunstlotteri. Overskuddet denne gangen skulle gå til 
utsmykking av den nye fløyen på Gol Helsetun. Det ble 15.000.- som går til gamle 
foto som utvelges i samarbeid med ledelsen ved helsetunet. 



 

 

 
Økonomi. 
Klubben har solid økonomi og en grei arbeidskapital. Det har ikke vært noe mål å øke 
denne. Klubbens regnskap for rotaryåret ble oppgjort med et underskudd på 
kr.9.431,17. Det står 8.500.- på konto til vannprosjekt og 15.000.- er øremerka Anne 
Berit Lagmannsgård, men da må ho komme med et prosjekt de kan brukes til. 
 
Oppsummering. 
Et rotaryår går meget fort og en greier ikke alltid de målene en setter seg i forkant. 
Programkomiteen har fått til mange gode programmer gjennom året og klubben har en 
positiv trend. Vertsfamiliene til utvekslingsstudenten har hatt mye å stri med og må 
takkes spesielt for sin innsats. Ellers vil den avtroppende presidenten takke alle for et 
lærerikt og givende rotaryår, uten engasjerte rotarianere hadde ikke arbeidet i klubben 
gått så fint som det har gjort. 
 
Gol, 18.oktober 2010 
Ove Thorshaug PP  
 
 
 
 


